



## **WINE RACK STORES SUPPORT THE GORD DOWNIE & CHANIE WENJACK FUND FOR SECOND YEAR**

**TORONTO, ON (September 16, 2022)** – As we approach the National Day for Truth and Reconciliation on September 30<sup>th</sup>, Wine Rack stores across Ontario will once again raise funds and awareness in support of the Gord Downie & Chanie Wenjack Fund (DWF). DWF aims to build cultural understanding and create a path toward reconciliation between Indigenous and non-Indigenous peoples, and last year Wine Rack stores raised a total of \$80,000 in support of the organization.

This year, Wine Rack and DWF will broaden their relationship by inviting all Arterra Wines Canada employees to participate in Walk for Wenjack in October during Secret Path Week (Oct. 17-22, 2022), along with other learning opportunities and activities to help raise awareness and educate.

“At Arterra, we continue to reflect on what action we can take to learn together, support our employees and grow as a company,” said Stephen Murphy, Director of Operations, Wine Rack. “Commemorating the National Day for Truth and Reconciliation is an important step in our company’s Diversity, Inclusion and Belonging journey, and I am proud of our employees and patrons for taking meaningful action towards reconciliation.”

“We are thrilled to partner once again with Wine Rack stores in Ontario to raise funds and awareness to support our work at DWF,” said Sarah Midanik, President & CEO, Gord Downie & Chanie Wenjack Fund. “Reconciliation is a journey for everyone – including companies. By offering all employees the opportunity to take reconciliACTION, Wine Rack and Arterra are continuing to demonstrate their commitment to reconciliation.”

### **About the Gord Downie & Chanie Wenjack Fund**

Inspired by Chanie’s story and Gord’s call to build a better Canada, the Gord Downie & Chanie Wenjack Fund aims to build cultural understanding and create a path toward reconciliation between Indigenous and non-Indigenous peoples. Our goal is to improve the lives of Indigenous people by building awareness, education, and connections between all peoples in Canada. Learn more at [downiewenjack.ca](http://downiewenjack.ca).

### **About Wine Rack**

With more than 164 wine boutiques conveniently located throughout Ontario, Wine Rack provides a breadth of quality Ontario and International Canadian Blended wines for any occasion. It carries over 150 products from well-known brands such as Jackson-Triggs, Inniskillin, Saintly, Bask, OPEN, Bodacious, Naked Grape, Growers Cider, Cartier Irish Cream and many more. Wine Rack employs approximately 1,000 staff across Ontario and is the retail division of Arterra Wines Canada, Inc. For more information about Wine Rack, visit [Winerack.com](http://Winerack.com)

### **About Arterra**

Arterra Wines Canada, Inc. is the country’s leading producer and marketer of award-winning, globally recognized Canadian and imported wines. Arterra is headquartered in Mississauga, ON, and operates eight wineries across the country, with over 1,700 acres of premium vineyards in Canada’s wine regions. For more information about Arterra Wines Canada, Inc., visit [www.arterracanada.com](http://www.arterracanada.com).

## LES MAGASINS WINE RACK SOUTIENNENT LE FONDS DOWNIE-WENJACK POUR UNE DEUXIÈME ANNÉE

**TORONTO, le 16 septembre 2022.** – À l’approche de la Journée nationale de la vérité et de la réconciliation, le 30 septembre, les magasins Wine Rack de l’Ontario vont une fois de plus recueillir des dons pour le Fonds Downie-Wenjack et vont contribuer à le faire connaître. Le Fonds Downie-Wenjack a pour objectif de favoriser la compréhension culturelle et d’ouvrir la voie à la réconciliation entre les peuples autochtones et non autochtones. L’année dernière, les magasins Wine Rack ont recueilli un total de 80 000 \$ pour soutenir l’organisme.

Cette année, Wine Rack et le Fonds Downie-Wenjack approfondiront leur relation en invitant tous les employés de Vins Arterra Canada à participer à la Marche pour Wenjack en octobre, pendant la Semaine du chemin secret (du 17 au 22 octobre 2022), ainsi qu’à d’autres possibilités et activités d’apprentissage pour aider à la sensibilisation et à l’éducation.

« Chez Arterra, nous continuons à réfléchir aux mesures que nous pouvons prendre pour apprendre ensemble, pour soutenir nos employés et pour nous développer en tant qu’entreprise », a déclaré Stephen Murphy, directeur des opérations de Wine Rack. « Souligner la Journée nationale de la vérité et de la réconciliation est une étape importante dans le parcours de notre entreprise en matière de diversité, d’inclusion et d’appartenance. Je suis fier de nos employés et de nos clients qui prennent des mesures significatives en faveur de la réconciliation. »

« Nous sommes ravis de nous associer une fois de plus aux magasins Wine Rack de l’Ontario pour collecter des dons et sensibiliser le public afin de soutenir le travail du Fonds Downie-Wenjack », a déclaré Sarah Midanik, présidente et PDG du Fonds Downie-Wenjack. « La réconciliation est un parcours qui concerne tout le monde – y compris les entreprises. Wine Rack et Arterra continuent de démontrer leur engagement en offrant à tous les employés la possibilité de faire un pas vers la réconciliation en menant des actions concrètes. »

### À propos du Fonds Downie-Wenjack

Inspiré de l’histoire de Chanie Wenjack et de l’appel à l’action de Gord Downie pour bâtir un meilleur Canada, le Fonds Downie-Wenjack vise à favoriser la compréhension culturelle et à ouvrir la voie à la réconciliation entre les peuples autochtones et non autochtones. Son objectif est d’améliorer la vie des populations autochtones en renforçant la sensibilisation, l’éducation et la création de liens entre tous les peuples du Canada. Pour en savoir plus, visitez le site [downiewenjack.ca/fr/](http://downiewenjack.ca/fr/).

### À propos de Wine Rack

Avec plus de 164 boutiques de vin stratégiquement situées partout en Ontario, Wine Rack offre un vaste éventail de vins ontariens et de vins composés de vins importés et canadiens qui se prêtent à n’importe quelle occasion. L’entreprise propose plus de 150 vins de marques connues telles que Jackson-Triggs, Inniskillin, Saintly, BASK, Open, Bodacious, Naked Grape, Growers Cider, Cartier (boisson au vin à la crème à saveur de crème irlandaise) et bien d’autres encore! Wine Rack fait appel à environ 1000 employés en Ontario et constitue la division de vente au détail de Vins Arterra Canada, Inc. Pour obtenir de plus amples renseignements au sujet de Wine Rack, visitez le site [winerack.com](http://winerack.com).

### À propos d’Arterra

Vins Arterra Canada, Inc. est la plus importante entreprise de production et de commercialisation de vins canadiens et importés, primés et reconnus à l’échelle internationale au Canada. Basée à Mississauga, en Ontario, Arterra exploite huit domaines vinicoles partout au pays et plus de 690 hectares de vignobles de prestige dans les régions vinicoles du Canada. Pour de plus amples renseignements concernant Vins Arterra Canada, Inc., consultez le site Web à l’adresse [www.arterracanada.com](http://www.arterracanada.com).